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W imieniu mieszkaic6w ulicy Kombatant6w we Wfoclawku zwracamy siq z proibq o przebudowq

ulicy z uwzglqdnieniem podjazd6w, chodnika od strony posesji oraz progu zwalajqcego.

Ulica Kombatant6w od momentu wybudowania przy niej szeregu dom6w jednorodzinnych

nie zostala utwardzana, nawienchnia drogi nie jest jednolita i zostala wykonana z r62nych

tworzyw przez mieszkaric6w zamieszkujqcych poszczeg6lne posesje.

Bardzo powa2nym problemem jest brak chodnika i podjazd6w.

JednoczeSnie prosimy o ponowne rozpatrzenie pro6by dotyczqcej zamontowania progu zwalniajqcego.

Mieszkaicy ulicy twierdzq, ie ulica Kombatant6w stata siq przysfowiowym skr6tern miqdzy ulicami
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